
Zripisnica
29. pl(tnovaneho zasadnutia obecneho zastupitel'stva v MatirSkove,

konandho dia 3.12.2020

Pritomni: starostka obce* Ing. Marta M6szdrosov6
poslanci ohecndho zastupitel'stva
p. Mgr, Sul'an Pavol. prdvny z6stupca Obce
Mgr. M6ria -['omovidova. 

hlavnd kontrolorka, ospravedlnend
ostatni pritomni podl'a prezendnej listiny, vid'. v prilohe

Nepritomn6: Mgr. M6ria Tomovidov6, hlavnd kontrol6rka, ospravedlnen6

Pl6novane zasadnutie OZ bolo zvolane pozv6nkou starostky obce zo din27 ,11,2020 a konalo
sa na Obecrrom [trade v Mattskove. Prilohu te.jto zdpisnice tvoria vSetky materi6ly predkladane
na tonrto zasadnutf .

K bodu i. I - Ofvorenie

Rokovanie Obecndho zastupitel'stva v MatriSkove zahdjila p. starostka Privitala
prftonrnych poslancov a hosti a konStatovala" Ze obecne zastupitel'stvo na svojom 9.
pI iinovanont zasadn utf .i e uzndsan iascliopne,

K bodu L 2 - Urienie zapisovatel'a a overovatel,ov zf pisnice

Za zapisovatefku p. starostka urdila p. Silviu Vargovri a za oyeroyatel'ov zdpisnice p.
starostka navrhla p. Mgr. Tibora M6sz6rosa a p. Ing. Jriliusa Ol6ha. Za uvedeny n6vrh p.
starostka dala hlasovat', Z,a n6vrh bolo deviit' poslancov ( Mgr. A. Bartalos, PhDr. L.
[]ukovszkl'. Mgr.'I'. Mdsz6ros. Irrg. I. Moln6r, Ing..l. Olah" Mgr, E. S6ndor, Ing. P. Pulen, Ing.
arch. L Sz(jcsor,6. MtJDr. I'. Szabo)" nikto rrebol proti a nikto sa nezdrlal hlasovania. Poslanci
tento n6vrh .jednohlasne schvrilili.

K bodu t. 3 - Schvdlenie programu zasadnutia obecn6ho zastupitel'stva

P. starostka obozn6mila pritomn;ich s programom zasadnutia a dala hlasovat' zaprogram.
Za bolo deviit'poslancov ( Mgr. A. Bartalos. PhDr. [,. Bukovszky, Mgr. T. Mesz6ros, Ing. I.
Molniir. Ing. .1. Ol6li" Mgr. tr, Sandor. Ing. P. Pr.rlen. Ing. arch. I. Sz6csova. MtJDr. P. Szab6).
rtikto nebol proti a nikto sa nez.dri.al hlasovania. Poslanci tcnto ndvrh.jednohlasne schvdlili.

K bodu i. 4 - Vol'ba nrivrhovej komisie

P. starostka navrhla. aby n6vrhov6 komisia pracovala v tomto zloZeni
Mgr. Anita llartalos - predscda
lrrg, Ivan Moln6r
Mgr. Elena Sandor

Zawedeny n6vrh p. starostka dala hlasovat', Zabolo deviit'poslancov ( Mg. A. Bartalos,
PhDr, L. Bukovszky, Mgr. T. Mesz6ros, Ing. I. Molndr, Ing. J. Oldh, Mgr. E. S6ndor. Ing. P.

Pulen, Ing. arch. L Szocsov6, MUDr. P. Szab6), nikto nebol proti a nikto sa nezdrLal hlasovania.
Poslanci tento n6vrh.iednohlasne schvrilili,



K bodu I. 5 - Kontrola plnenia uzneseni z predchddzajriceho zasadnutia OZ
P. starostka poprosila p. Ing. I. Molndra, aby predniesol sprdvu o kontrole plnenia

uzncseni z predchadzaj0ceho zasadnutia OZ. P. starostka dala hlasovat'. Za bolo devlit'
poslancov ( Mgr. A. Barlalos" PhDr. [.. Bukovszky. Mgr. 'I. Mdsz6ros. Ing. I. Moln6r, Ing. .1.

Oldh" Mgr. [::. Sdndor. Ing. P. Pulen, Ing.arch. I. Szocsovd, MLJDT. P. Szabti), nikto nebol proti
a nikto sa nezdrLal hlasovania. Poslanci tento n6vrh jednohlasne schv6lili.
Poslanci sprdvu o kontrole plnenia uzneseni z predchddza.iticeho zasacJnutia OZ beru na
vedomie.

K bodu i. 6 - Interpelfcia poslancov

O slovo saprihl6sil p. poslanec Mgr. TiborMdsz6ros, ktory infbrmoval poslancov ,i.ena
2 uliciach nebola elektrika. Obec m6 4 napdjacie body, 2 trafbstanice. Obdania Mattskova si
niyslia. 2e odstr6nenie poruchy je v naSej kompetencii. Obec zatieto vfpadky nem6Ze, rie5enie
tychto vypadkov rra.jI v kompetcncii energeticke zavody. nezdvisle ocJ obce.

O d'alSie slovo sa prihl6sila p. poslankyia Ing. arch. Ildik6 Szocsov6, ktor6 pripomenula
parkovanie pri herni. Autd, taxiky stoja v z6krute, pridom.ie tam vyzna(ene kolme st6tie. Stoja
a.i na chodnf ku. chodnf k .ie znideny od 6ut. Ing. Jrilius Ol6h ponfkol rie5enie dat' tam bet6novd
zdbradlie. ktore by sa oznadili reflexnymi prvkami.
P. starostka: ak sa vyskvtne taky,to prfpad treba volat'policiu.

P. Ing, .lr.rlius Ol6h sa inlbrrnoval o riesenf ako sto.lime s pro.iektom p. Ivana Zelenitka
ohl'adne s[rdneho sporu - terasa a vstupnd rampa, P. starostka infbrmovala pritomnych
poslancov. Ze dast' pro.fektu bola predloLend na stavebny irrad. Projektantka danri situfciu
konzultovala s pracovnidkou stavebneho fradu. ziiezitost' je otvorend.

O d'alSie slovo sa prihl6sila p. poslankyia Ing. arch. Ildiko Szocsov6 ktor6 sa pytala na
budovrtvt'r vlastnictve F.. Modrocke.j na t'llavne.i ulici s.d.519, dije tam ubytovfia. nakol'ko sa
tanr pocas COVID-19 pohybovalo vel'a l'udi. P. starostka inlormovala pritomnych, Le na
katastri urveden6 budova je zapisand ako rodinny dom, t0to situdciu preverime.

K bodu (..7 - Plnenie rozpoitu obce k 30.09.2020

P. starostka poprosila p. Ing. Ivana Moln6ra, aby vyhodnotil plnenie rozpodtu obce
k 30.0c).2020. K plneniu rozpodtu nemd Liadne pripomienky ani poslanci nemali Ziadne
pripomienky,

P. starostka clala hlasovat'za schvdlenie plrrenia rozpoctu k 30.09.2020.
Za bolo dcviit'poslancov ( Mgr. A. IJartalos, PhDr. [-, Bukovszky, Mgr. 'l'. Mdsz6ros, Ing. I.
Moln6r, Ing. .1. Ol6h, Mgr. Ir. S6ndor, Ing. P. Pulen, Ing. arch. I. Szocsov6, MUDr. P. Szabo),
nikto nebol proti a nikto sa nezdrLal hlasovania. Poslanci tento n6vrh jednohlasne schvalili.

K bodu i. 8 - Ndvrh zmeny rozpoitu obce i. 2 na rok2020

P. IIrg. Ivan Molntir inlbrntoval pritomnych poslancov o ndvrhu zmeny rozpodtu obce d.2
na rok 2020. Vyskytli sa rozdiely. ako: vipadok darie z prf jmu fyzickyich os6b ktord bolo
spojencl sCOVID-19, co dini pokles 4000€ za obdobie januar aZ november oproti minuleho
roku. d'alSia uprava rozpodtu pri dani nehnutel'nosti pri stavb6ch-upraveni rozpodet pokles
1900€. Vydavky spojene s odchodnym. d'alej oprava miestnej komunik6cii. Vydavky na
transfbr pre ZS, ktord sa prest'ahovala do budovy MS. RekonStrukcia autobusovej zastavky sa
odklacl6 na budr-rci rok.
l). poslanky'na Ing. arch. Ildik6 Szocsovd sa opytala ako sa poskytuje dot6cia za COVID-19?
[). (ritor,'nicka Ilelena Brizlakova odpor,'edala .7e t'inandnd prostriedky boli refundovane.



P. starostka dala hlasoval' za ndvrh zmeny rozpodtu. Za niivrh bolo deviit'poslancov( Mgr. A' Bartalos. PhDr. I,.. Bukovszky" Mgr. T. Mesz6ros, Ing. I. Moln6r, Ing, J. Ol6h, Mgr,
[i. Sandor, Ing. P. Pulen. Irig. arch, I. Szocsov6, MUDr. P. Szab6). nikto nebol proti a niktola
nez.dr1al hl asovan ia, Posl anc i tento n6vrh .i ednoh I asne sc hv6l i I i.
Poslanci n6vrh zmeny rozpodtu obce d.2 na rok 2020 beru na vedomie.

K hodu i.9 - Prerokovanie n{vrhu programov6ho rozpoitu obce na roky 202l-2023
a jeho schv:ilenie

P. starostka poprosila Ing. Ivana Molniira, aby oboznitmil ostatnfch poslancov o n6vrhu
programoveho rozpodtu obce na roky 2021-2023.Ing. Ivan Moln6r povedal , Ze treba navySit'
poplatok za komun6lny odpad. Poplatok za uloicnie kontajnerov bolo zvySend o IOO%.
V obdobi odJanrrara do okt6bra z.arok 2020 bolo odvezenych o l7 kontainerov viac ako pred
rokonl. Dotdcie na primestskrjr hromadnir dopravu by predstavovalo 26 000€ s DpH, pre obec
MatirSkovo by stal I okruh 25 €. Spojov by bolo 4, Dalej dotricie pre spolodenskd organizircie
3 000€. kapit6lovd veci - na kripu fZitkovdho auta 20 000€, brdna na zberny dvoi S 000€,
elektroinStal6cia l2 000€ do obec spliicapo I 000€ spolodnosti FIN.M.O.S. po dobu l0 rokov,
(rekon5trukcia elektroin5taliicie). pokradovanie.bet6novej cesty na ul. Podh6.iske.i 60 000€,
P. poslanec PhDr. Ladislav tlukovszky : v cve bude zamestnanec?
p' starostka odpovedala; nie. ntzdove vydavky upratovadky sir alikvotne fdtovane v tejto
kapitolc,
p. poslanec PhDr. Ladislav Bukovszky: ulica Srirdska -stoji tam voda. Kedy bude opraven6?
p. starostka : 6no, vieme o probleme, urobi sa kalkul6cia amoLne umiestnenie vsakovacieho
zariadenia bude prehodnotene. V budricnosti bude nutne rie5it'miestnu komunik6ciu aj na ulici
Prolet6rske.i v sfvislosti s pl6novanou IBV v pripade v spoluprdci s investorom a taktie|
nliestnu kclmunik6ciu - tizka cestu od transform6tora. iak6 nds vyrieSit'chodnik pri hostinci
Sport a parkoviska okolo r. k. kostola v srivislosti s terennymi fipravami po realiz6cii
autobusor,'c'j zast6vky pred OcLj .

P' starostka dala hlasovat' za roz.podet na rok2021. Zabolo rJeviit'pt-rslancov ( Ivlgr. A.
Ilartalos. PhDr. L. Bukovszky, Mgr. J'. Mesz6ros, lng. I. Moln6r, Ing, J. ol6h, Mgr. E. S6ndor,
Ing. P. Pulen. Ing. arch. I.Szocsov6, MUDr. P. Szab6), nikto nebol proti a nikto sa nezdrZal
hlasovania. Poslanci tento n6vrh jednohlasne schv6lili. Poslanci rozpodet obce na rok 2022-
202.i berir na vedomie.

K bodu i. l0 - Schvrllenie VZN Obce Matri5kovo o miestnom poplatku za komunrllny
odpad a poplatku za drobny stavebny odpad na rokZ0Zl

P. starostka informovala pritomnych poslancov o n6vrhu VZN, kde mdZeme rdtat'so
zvl,Serrfm poplatku za komun6lny odpad aj napriek tomu, Ze l'udia separuj[r. P. poslanec Ing.
Ivan Molndr infbrntoval. i.e jeden obdan vyprodukuje vel'a smeti" porovnanie tohto roka s
vlaria.isirl rokom od l.0l.2O7O do 31.10.2020 obec vykazu.jcme rozdiel l2000€ zaodvoz
a uloZenic kom. odpadu a navrhuje zvySit' poplatok za kom, odpadu o 5Ooh, d'alej navrhuje
z.nii,enie poplatku o20%o pre fyzicke osoby starSie ako 62 rokov.
P. poslanec PhDr. Ladislav Bukovszky: kaLdy druhy pondelok ked'zbierajri smeti pred
niektorymi rodinnymi domami sri 2 kuka n6doby, pridom 1 Stvordlennd rodina m6 ndrok na I

kuka nddobu.
P. poslancc Mgr. f ibor Mesz6ros: doporuiu.ie nalepit' na kuka nridoby nrilepky. a dat'prikazom
vl prdzclnor at' Icn ntidobl' t'rznadcrrei niiIcpkou.
P. poslancc Ing. I. Molnir a Ing.arch.l.Szocsov6 tie2 suhlasia s,,ndlepkovynt" systemom,



P. poslankl,ia Ing .arch. I. Szocsovd: kde sa zbiera ole.j. di na zbernom dvore je umiestneny
vcl'koob.i emovy konta.i ner.
P starostka: na zbernom dvore je nadoba na pouZity olej, aj vel'koobjemovy odpad sa zbiera
beZnym sp6sobom 2x do roka. Co sa tyka kuchynskdho odpadu, t. d. prebiehajir rokovania so

zberovou spolodnost'ou, na zbernom dvore by mali byt'umiestnend Speci6lne nadoby.
P. starostka prekonzultu.ie n6vrh ndlepkoveho systdmu so spolodnost'ou FCC a poslancov bude
inlirrmovat'.
P. starostka dala hlasovat' za navrh nalepkovych systdmov, za zvyienie komundlneho odpadu
o 50%. a z.ni'i.enie komunalneho odpadu pre fozicke osoby nad 62 rokov.
/.a bolo deviit' poslancov ( Mgr. A. Bartalos, PhDr. L. Bukovszky, Mgr. T. M6sz6ros, Ing. I.
Mol116r. Ing. .1. Olah. Mgr. E, S6ndor, Ing. P. Pulen, Ing, arch. L Szocsor,6, MUDr. P. Szabo),
rrikto nebol proti a nikto sa nezdrZal hlasovania. Poslanci tento ndvrh.iednohlasne schv6lili.

K bodu d. I I - Schvrllenie VZN Obce Matri5kovo o miestnych daniach na tzemi obce
Matri5kovo na kalenddrny rok 2021

Poslanci prerokovali
[rzemi obce Mat[rSkovo na

hlasovat".

Za bolo deviit' poslancov (

Molnar. Ing..l. Ol6h, Mgr.
nikto ncbol proti a nikto sa

predkladany ndvrh VZN Obce MatirSkovo o miestnych daniach na

kalend6rny rok 2021. nikto nemal priponrienky . P. starostka dala

Mgr. A. Bartalos, PhDr. L. Bukovszky, Mgr. T. Mdsz6ros, Ing. I.
E. S6ndor. lng. P. Pulen, Ing, arch. I. Szocsov6, MUDr. P. Szab6),
nez.drLal hlasovania. Poslanci tento n6vrh jednohlasne schvalili.

K bodu L l2 - Nrlvrh pklnu kontrolnej iinnosti hl. kontrol6ra obce na I. polrok202l

Poslanci prerokovali n6vrh pl6nu kontrolnej dinnosti hlavndho kontrol6ra Obce

MatirSkovo na I. polrok 2021. Nikto nemal pripomienky. P. starostka dala hlasovat'. Zabolo
devtit'poslancov ( Mgr. A. Bartalos, PhDr, L. Bukovszky, Mgr. T. Mesz6ros, Ing. I. Moln6r,
Ing. .1. Olah. Mgr. E. S6ndor" Ing. P. Pulen. Ing.arch. L Szocsovd. MUDr, P. Szab6). nikto nebol

proti a nikto sa net.drz.al hlasovania, Poslanci tento ndvrh.iednohlasne schvdlili.

K bodu i. 13 - R6zne

Poslanci prerokovali n6vrh kirpnei zmluvy medzi JUDr. R6bertom B6nosom a Obcou

Matr,rskovo o odpredai pozemkov parc. d 5279110 evidovany ako parcela registra ,,C", druh
pozernku : Zastavanc plochy a ndcJvoria vo vymere 868 m2. v celosti, ako a.i kirpnu zmluvu
rrrcclzi .ltJI)r. Rudollbm Blazsekom a Obcou Mat[rSkovo o odpreda.i pozemkov parc. d 521919

evidovany ako parcela registra ,,C". druh pozemku : Z.astavane plochy a n6dvoria vo vymere

717 m2. v celosti.'l'ieto zmluvy boli vypracovand pr6vnym z6stupcom obcc. P. starostka dala

hlasovat' za nilrh kripnych zmlirv. Za bolo deviit' poslancov ( Mgr. A. Bartalos, PhDr. L.

Bukovszky, Mgr.T. Mdsz6ros, Ing. I. Moln6r, Ing. J. Ol6h, Mgr. E. Sdndor, Ing. P. Pulen, Ing,

arch, I. Szocsovd, MUDr. P. Szab6), nikto nebol proti anikto sa nezdrLal hlasovania. Poslanci

lento ndvrlt .jedliohlasne schv6l ili.

Na predchddza.j0com obecnom z.asadnuli O'Z bola prerokovand Ziadost'N. Debn6rovej

o odkirpenie dasti obecneho pozemku. Na zasadnuti Ziadost' nebola schv6len6, z ddvodu, Ze

bolo potrebn6 upresnit' geometrickf pl6n.



Ing. arch, L Szocsov6: pdvodn6 stavba rodinndho domu v tomto geometrickom pl6ne nie je
presne zameran|, treba ho upresnit', di nestojf rodinn;f dom na pozemku ktorlf chce obec predat'.
p. starostka: doporuduje odrodit'tuto Ziadost' na d'alSie rokovanie s tym. Le Liadatel'ka bude
',,t' zx'and na dopl ncni e chlrba.j uc i ch podk ladov.

I). starostka infbnnovala poslancov, Le na predchadzaj[rcom rokovani bola prejednanii
Ziadost' Palmira, spol. s r.o., Bratislava o kfipu nehnutel'nosti vo vlastnictve obce MatfiSkovo,
dom s. d. 528 s prisluSenstvom - dvor, zilhrada ako celok so zdmerom rekonStruovania objektu
a zliadit' v f,om sluZby pre obyvatel'ov.
P. starostka sa dopodula . Le spolodnost'nem6 vel'ky zdujem o odkirpenie budovy. Obec dala
\lYpracovat" znalccky posr"rdok. V roku 2017 bol vypracovatrf znalecky posudok na sLrmu
79 700 €. v sfrt'a7i bola vyhldsenii ntinimiilna cena 90 tisic €. V novom znaleckom posudku.ie
ttricttii VII nelinutel'nosti vo vySkc' 69 400 €. Vo dvore.je stol6rstvo. uZ ani oni neprejavu.i[r
z6Lrjcnr o d'al5i pren6.iom.
PhDr. Ladislav Bukovszky: treba dat'niekomu do n6jmu.
p. starostka: budova nie je v najlep5om stave, dat' niekomu do podn6jmu
o budovu bude starat'a odpustenia na.imu po dobu l0 rokov?
Ing. J. Ol6h: vedel by som tam predstavit'denni staciondr
lng. arch. L Szocsov6: dvor.le uzky. neda sa pouZivat'..1e tam a.i digitalna

s podmienkou Ze sa

I). stttrostlilt prosila ilcnor obccncho zlrstrrpitcl'stra. aby' pouvaT.ovali. ako
prccinrctrrr otr.]ckt. rcsp. pozcr.lrok. K tc.jto otdzke sa vrdtimc na.jar 2021.

Zo zasadnuiaOl, odiSiel MLJDT. P. Szab6.

P. starostka informovala poslancov, Ze sprdva hlavnej kontrol6rky obce o vykonanej
hIbkol'c'j kontroly irdtovnfctva OIrC Matir5kovo kv6li ospravedlnenej nepritomnostl hlavnel
kontrol6rky bude predloLend na najbliZSom zasadnuti OZ.

P. starostka informovala poslancov o sprdve o vysledkoch a podmienkach vychovno-
vzdeliivacej dinnosti MS v Matir5kove aZS l. MatirSku v Matri5kove za Skolsky rok20l9l2)20.
P. starostkadalahlasovat'.Za bolo osem poslancov ( Mgr.A. Bartalos, PhDr, L. Bukovszky.
Mgr. 1'. Mdsz6ros" Ing. I. Moln6r, Ing. .1. Olah, Mgr. E. Siindor, Ing. P. Pulen, Ing. arch. I.
Szocsovd), nikto nebol proti a nikto sa nezdrlal hlasovania. Poslanci tento n6vrh jednohlasne
schval i I i.

P. starostka infbrmovala poslancov o navrh zmluvy na vykon zdravotneho dohl'adu
formou Pracovnej zdravotnej sluZby v zmysle Zitkona (,.35512007 Z. z. Boli predloZend 3

ponuky. N6vrh zmluvy predloZila spolodnost' s najniZ5ou ponirknutou cenou za vykon tejto
slLrZby, a to: MG PZS. s.r.o., Trendin.
Mgr. 'l'. Mesz6ros: Kol'ko nas to bude Obci st6t'?
P. starostka irrformovala, Le v n6vrhu zmluvy je uveden6 pauS6lna odmena na jeden rok 750,-€
bcz DPll za kontpletne sluZby, vypracovanie dokumenticie, poradenstvo. 0dast'pri kontrol6ch
a pod.

P. starostka dala hlasovazanavrh zmluvy. Zabolo osem poslancov ( Mgr. A. Bartalos, PhDr.
L. Ilukovszky. Mgr. l', Meszaros. Ing. I. Molnar, Ing. .1. Oldh, Mgr. E. S6ndor, Ing. P. Pulen,
Irrg. arch. L Szocsov6), rrikto nebol proti a nikto sa nezdrLal hlasovania. Poslanci tento ndvrh
jeclrtohlasnc schvdl i li.

K boclu o schv6leriie ndvrhu na poskytnutie .iednorazovych prispevkov o slovo poZiadala
Mgr. A. Bartalos. predsednfdka soci6lno-zdravotne.j komisie ktor6 vypracovala n6vrh na
poskytnr.rtic .jcdnorazovych prispevkov pre obcanov zdravotne postihnutych, resp. dlhodobo

telefonna Istrediia,
by sa dalo vyuLit'



chorlrch ako a.i pre obdanov umiestnenych v domovoch d6chodcov. P. Ing. I. Moln6r navrhuje
aby p. I. 'l'othova 'z.vdi.nych zdravotnych d6vodov bola preraden6 do skupiny s nrivrhom
poskytnutia prispevku vo vySke 50 €. P. Mgr. A. [Jartalos navrhuie aby I. Szabo6v6 a T.
Mudroch boli tieZ preradend do skupiny poskytnutia prispevkov 50 €. P. , Ing. L Moln6r
navrhuJe aby L. Bukovszky a A. Korim boli preradeny do skupiny s n6vrhom poskytnutia
prispevkov vo vy5ke 20 € pretoie uZ nie sri obdanmi naSej obce.
P. starostka dala hlasovat'za predkladan6 n6vrhy o poskytnuti finandnych prispevkov. Za bolo
osern poslancov ( Mgr. A. Bartalos, PhDr. L. Bukovszky, Mgr, T. M6sz6ros, Ing. I. Moln6r,
Ing. .1. Olah. Mgr. Ii. S6ndor. Ing. P. Pulen. Ing. arch. I. Szocsov6), nikto nebol proti a nikto sa
nez.drLal h I asovani a. Poslanc i tcrrto n6vrh .l ednohlasnc schvdl i I i.

Na zasadnutie sa dostavil p, JI"JDr. R. Keller a p. A. Horvrith. P. starostka ich privitala
a pcrslanecky z.bor pristirpil k prerokovaniu bodu d. l3 schv6leneho programu zasadnutia OZ.
P. starostka informovala pritomnych o optitovnej Ziadosti JUDr. R6berta Kellera o odkripenie
obecniho pozemku na z6kladejeho pisomneho vyjadreniazo dfia 16.11.2020 k uzneseniu OZ
d. 84/2020 2.8.10.2020. P. starostka d'alc.i inlbrmovala pritomnych. Ze n65 prdvny zitstupca
obdrZal pozv6nku na pokraiovanie s[rdneho sporu, na d'alSie sudne po.iednavanie na2. f'ebru6ra
2021.
P. starostka poprosila poslancov o pripadn6 otdzky na p. JUDr. R. Kellera.
P. Ing. .1. Oldh: Na predch6dzajricom rokovanf ste spominali moZnost'odkirpenia pozemku s p.
Szabom. S p. Szabom som sa stretol, on o tom nemal inform6ciu.
P. .lLJDr. Rtiberl Keller: .la som nepovedal. Ze pkinujem odkfpit' pozemok s p. Szabom.
Spontcnul sont" Ze som oclrotnli odkrhpit'pozemok do spolodniho vlastnictva.
P. Ing. .1. Ol6h: Prcco ste priloZili tie 2 fotky? 'lie zthery museli byt' z dias, ked' objekt vedl'a
'l'axonu vlastnil Eurotrade?
l'}. JLIDr. R6bert Keller: Tie 2 fbtky soni d6val preto" lebo ked'som tu bol minule. povedali ste
Ze kl'udne mdZem chodit'domov nikto mi v tom nebrrini.
P. Ing. .f . Ol6h: To sir niekol'korodne stare fotky.
P. .ltJDr. Robert Keller: 3. fbtografia prezentuje to, do bolo uvedene vo va5ej z6pisnici, Ze na
pozemku sa nachadza pripojka trafostanice.
P. Irrg. I. Molrr6r: Nie je to na na5ont pozemku?
P. .ltJDr. Robert Keller: Nie..ie to na mojorn pozemku.
P. Ing. I. Molniir: Vy ste sem priSli 8.10.2020 kv6li VaSim poZiadavk6m v zmysle Va5ej Ziadosti
z 17.09.2020. Dfra 23.09,2020 bol podany spolodnost'ou IKRENYI&REHAK n6vrh Zalobcu na
vykonanie dokazovania, v ktorom sa navrhuje konajircemu s[du, aby nariadil v;i sluch strany -
Talovandho r' 2. rade k nroZnosti vyrie5enia predmetu sfdneho sporu vo vzt'ahu k Zalovanej v 2.
radc mimos[rdnou cestoLl.

P..ltJDr. Robert Keller: Sudny spor v tejto veci prebieha l4 rokov, nie teraz bolo podane.
P. Ing. I. Moln6r: 23.09.2020 je tu d6tum aVy ste tu boli 8.10.2020, preto je to dudne.
Prezeritu.jete u n6s Ziadost', ktory uZ 2 tyidneje podanf na s[rde.
P. JUDr, R<lbert Keller: S[d prebieha st6le, nema nid stym spolodneho, preto som tu , aby
[rdastnik ..obec" by sa z tohto s0dneho konania dala von, ak d6jde k dohode.
P, Ing. I. Molndr: Vy ste sem dali roky stard fotky a hovorite, Ze sa to mdZe stat'.

P. JtJDr. R6bert Keller: 'Z prixneho hl'adiska .ie VaSe uznesenie nere6lne. Ked' som V6m
prezentoval n6vrh vodi obci nemali ste na n6s Ziadne otinky, potom p. Moln6r ste dali taky
ndvrh, aky zo strany obce uZ bol, a bol to s[rdne napadnuty, srid zmietol n6vrh obce ako
protiz6konny.
P. Ing. I. Mol116r: Dali ste 4 poLiadavky, nes[rhlasime s tym, dali sme n6vrh, Ze plot d6me pred,
s tynr by sme vedeli priiat'pr6vo prechodu.



P. .ltJDr. Robert Keller: Z prdvneho hl'adiska VriS n6vrh bol neirplny.
P. Mgr. 'l'. Meszdros: Nebavime sa o vz6jomne.i dohode; iba o neiakom stave,.jeden obdan ktory
uzavrel prislr-rpov[t cestu k verejne prfstupnym budovdm - zariadeniam. A tu sa stal problem.
Chceli by sme toto odstr6nit'.
P. JtJDr. Robert Keller: Uzavrel som to zbezpednostndho hl'adiska, Vy p.poslanec Mdsz6ros,
urdite si pamiit6te, ked' ste sa tam prech6dzali so psom alelal tam dobodany chlap. A potom
drogovf dileri, floZisko kradnutych aut..., ten pozemok to eSte nebol v mojom vlastnictve.
Medzicasom som sa stal vlastrrikon, . Nebr6nim sa, aby cezm6.i pozemok chodilivSetcivlastnici
do tant bjva.iu. Szabovci. Kilacsko. r,lastnfci ubytovnc. Chcenr rnimos[rdne rieiit'ne.iak0 moju
altcrnatf vu. .lc to na Virs ako sa rozhodnetc.
l). Ing. arch. I. Sz6csov6: Na oplotenie bolo vydane stavebnd povolenie?
P, .l{.JDr. Robert Keller: Ano
P. Ing. arch. l. Szocsov6: Bola poZiadavka na odstr6nenie oplotenia.
P. starostka: V mdji 2003 bolo vydane nariadenie Obce na odstr6nenie dasti oplotenia a br6ny
z ddvodr"r. Ze bola realizovanii bez povolenia.
P. Jt lDr. ltobcrt Keller: Rolo vydane povolenie na stavebne fpravy-male stavby.
I). lng. arch. L Sz-ocsova: Mali stc vydane stavcbne povolcnie a obec nepravom dala
odstr6nenie'J
P. .lUDr. R6bcrt Keller: Ozn6menie stavby tam bolo.
P. Ing. arch. L Szocsovd: Nemali ste podl'a toho stavebne povolenie.
P. JUDr. R6bert Keller: Bola to mal6 stavba, sird toto vSetko zobral do rivahy.
P. starostka: Dodatodne stavebnd povolenie nemohlo byt', a stavba bola realizovan6 na dasti
pozernku ktoreho stavebnik nie,ie vlastnikom.
I'}..ltJDr. R6bcrt Kcllcr: .lcdnota ncbola nikdy vlastnfkom tclhto pozentku. len Dr. Gr6c, Medzi
r-nnoLl a [)r. Gracom doSlo k zdnrcnnc.i znrluve.
P. starostka: Bolo to procesne pochybenie [rradu. 1'. d. prebieha sfidny spor, d'alSie pojedn6vanie
.ie vytydend 2.2.2021. MA niekto iny n6vrh na uznesenie?
P. starostka dala hlasovat' za I niwrh - alternativu p. JUDr. R6berta Kellera: kto je za
odkirpenie predmetneho pozemku parc.d. 301712 vo vlastnfctve obce, vo vymere 57 m2
menovanym Ziadatel'om.
'/.anavrh ncbol nikto. proti bolo scdem poslancov ( Mgr.A. Bartalos, Mgr.T. Mesz6ros, Ing.
l. Molndr. lng. .1. Olah. Mgr. Ir. Sandor. lng, P. Pulerr. Ing.arch. I. Szocsovir). zdrLal sa
lrlasovania 1 poslanec( PhDr. L. Bukovszky). P. starostka konStatovala, Ze tfto alternativu OZ
neschv6lilo.
p. Starostka pred hlasovanim o 2, n6vrhu p. JUDr. Kellera uviedla, Ze OcU t.d, neeviduje
Ziadost' o kirpu predmetndho pozemku od in6ho subjektu. N6sledne dala hlasovat' za 2.
alternativu v zneni: Kto.ie za, aby predmetnli pozemok nadobudol menovany Ziadatel' aj do
pripadneho spoluvlastnictva s inym zau.jenlcom,
Za tcnto rtivrh ncbol nikto. proti bolo sedem poslancov ( Mgr. A. Bartalos, PhDr. L,
Ilrrkovszky.Ing. I. Moln6r. Ing..l. Ol6h, Mgr. [:. S6rrdor. Ing. P. Pulen. Ing. arch. I. Sz.ocsov6).
z.dri.al sa hlasovania I poslanec (Mgr. l-. Mesz6ros). P. starostka konStatovala, Ze 2. n6vrh nie

,je schvaleny.
Pristurpilo sa k hlasovaniuza 3. n6vrh p. JUDr. Kellera: O odplatnd zriadenie vecndho bremena
cez hore uvedeny pozemok. Clenovia OZ hlasovali. Za nebol nikto, proti bolo sedem
poslancov ( Mgr.A. Bartalos, PhDr. L. Bukovszky,lng. L Moln6r, Ing. J. Ol6h, Mgr. E. S6ndor.
Ing. P. Pulen. Ing. arch, I. Szocsovd).'zdri.al sa hlasovania 1 poslanec (Mgr. T. Mesz6ros).
P. starostka korrStatovala. 2e n6vrlt nebol schv6leny.



[)ala hlasovat' 7.a 4. niiv'rh Ziadatel'a: Kto je za odplatr-rd dlhoclobi prenechanie pozemku do
rrii.imu 2iaclatel'or,'i. JUDr. Roberlovi Kellerovi. Za tento n6vrh nebol rrikto, proti bolo Sest'
poslancor,'( Mgr. A. Bartalos, Ing. I. Molnar. Ing. J. Oliili, Mgr. E. S6ndor, Ing, p. pulen. Ing.
arch' I' Sz6csov6). zdrlal sahlasovania2 poslanci (PhDr. L. Bukovszky, Ivlgr. i. Mdsz6ros;. Ir.
starostka konStatovala, 2e'tiito alternativa nie je schr,,ttlen6.
P. .l[-i[)r. R6bert Keller pod'akol'al. opytal sa kedy m62e vyz.dvihnirt' z6pisnicu. Bolo mu
odpovedand" ze bud[rci t)/'zden v stredu. 'fym opustil rokovanie oZ.

P. starostka infbrnrol'ala poslancov o r,'ysleclku kontroly a o prijatych opatreniach. ktor6
bola'zanleranii tta cJont;icu opatror,'atel'sk[r sluZbu. I). starostka data hlasovat'. Za bolo sedem
poslancov ( lV{gr, A. Bartalos. Phlfr. [-. Bukor.'szky,. N4gr. T. Mdsziros, Ing. I. Moln6r. Ipg. J,
Oldh" N{gr. Ii. S6nclor. Ing. P. Pulen. Ing.arch. L Szocsor,'d.). nikto nebol protla nikto sa nezdr2al
hlaso'ania. Poslanci spdvu o vjsledku kontrory berir na veclomie.

K bodu i. l4 - Nrlvrh na uznesenie

\4gr' Arlita f]artalos. prcclsednfdka 116rrhove'.i komisie predniesla uznesenia prijatd na 9.
pIanor,anonr zasadnutf obc-cndho zastupitcl'stla.
p. starostktr dala hlasovat" za pri.iale uznesenia. Za bolo osem poslancov ( Mgr, A. Bartal<ls.

fhDr L. BLrkor,'szky, Mgr. -l'. Miszdros. Ing. I. Molnir. Ing, J. Ol6h, Ing. p. Fulen. N,{gr. [r.
Sdrrclor. Ing. arch. I. Sz6csov6), nikto nebol proti a nikto sa nezclrZal hlasovania. Poslanci tento
n6'u rh .j ednohlasnc schvril i I i.

K hrrclu i. 15 - ZAt,er

Po priiati ttzneseni p. staroslka pocl'akorala pritonrnjnr za aktivnu [riast'a tymto bolo l).
pl6nor,'ane zasadnutie obccnclio zastupitel'stl.a ukonCene.

Overovatelia zdpisnice :

Mgr. Tibor Mdsz6ros .

Ing. Jflius Ol6h

6)

Zdpisnicu zapisala:
Silvia Vargov6
V Matri5kove,08. decembra 2020
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